

## Borong Kaca Bola Balang Ornament Ball Shape Candles untuk Krismas secara pukal

### Mengapa Memilih [Barangan Kaca Cerah](#)

---

- Dedikasi tertinggi untuk reka bentuk, tidak pernah memampatkan kualiti
- [Barangan Kaca Cerah](#) melindungi reka bentuk pelanggan dengan ketat, semua item yang direka bentuk baru daripada kami belum disalin dalam tiga tahun.
- Kualiti produk adalah tumpuan utama dalam [Barangan Kaca Cerah](#). [Barangan Kaca Cerah](#) pernah merobohkan 80,000 keping bekas kaca dengan cela yang hampir tidak kelihatan.



## penerangan produk

<b>nama produk</b>	Borong Kaca Bola Jar Ornament Ball Shape Candles untuk Krismas secara pukal
<b>Contoh masa</b>	1. 5 hari jika ada bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan kaca bentuk dan saiz baru

<b>ukur</b>	<p>SGKY2024032701</p> <p>Jar</p> <p>Diameter atas: 109.3 mm</p> <p>Diameter bawah: 37.8 mm</p> <p>Ketinggian: 51 mm</p> <p>Berat: 264 g</p> <p>Kapasiti: 230 ml</p> <p>tudung</p> <p>Diameter atas: 21.3 mm</p> <p>Diameter bawah: 109.3 mm</p> <p>Ketinggian: 61.5 mm</p> <p>Berat: 221 g</p> <p>Moq: 5000 keping</p>
<b>Pembungkusan</b>	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tingkap, kotak warna, kotak putih, dll
<b>Masa penghantaran</b>	Dalam tempoh 35 hari selepas sampel dan pesanan disahkan
<b>Tempoh pembayaran</b>	Deposit 30% oleh T/T terlebih dahulu dan bakinya terhadap salinan B/L
<b>Penghantaran</b>	Melalui laut, melalui udara, dengan Express dan ejen penghantaran anda boleh diterima
<b>Peristiwa Penggunaan</b>	Hiasan rumah, Hiasan Perkahwinan, Hiasan Perkahwinan, Penambahbaikan Hiasan,



Sebagai hiasan tempatan, marmar [batang lilin kaca dan botol aromaterapi](#) tidak kalah dengan "pesaing" lain, dan persembahan tekstur sering datang dari butiran.



Pemegang lilin yang indah dan botol aromaterapi yang elegan semuanya boleh dipersembahkan dengan baik dengan corak marmar, dan teksturnya memberikan tekstur dan definisi baharu kepada perabot.



hiasan ini [balang lilin dan botol aromaterapi](#) set ialah hadiah persahabatan yang sempurna atau hadiah mewah yang elegan untuk orang tersayang anda. Semua orang akan menghargai kualiti ketukangan dalam set yang indah ini.

Batu marmar klasik ini [pemegang lilin kaca dan botol wangi](#) adalah pilihan terbaik untuk lilin wangi mewah. Ia sangat serba boleh untuk digunakan di sekitar rumah, rumah atau suasana pesta perkahwinan sebagai cawan aromaterapi atau sebagai hiasan tengah perkahwinan dalam pasu.













**Kami mengalu-alukan pertanyaan dan kerjasama anda.**

Sila hubungi Raisy: [sales26@sunnyglassware.com](mailto:sales26@sunnyglassware.com)